
Geachte Raadsleden, 

Mijn naam is Herman Zuidberg en ik ben de meest nabij wonende buurman van een woning bij de 

mogelijk toekomstige AZC aan de Dr. V. Thienenweg. 

Er wordt nog steeds de indruk gewekt door het College van B & W dat het hier gaat om opvang van 

600 asielzoekers voor de max. termijn van 15 jaar. Het gaat hier echter om een centrum met 600 

opvangplaatsen die elk jaar enkele duizenden asielzoekers gaan plaatsen. In overleg met het COA, 

grondeigenaren en de gemeente kunnen overeenkomsten opnieuw worden afgesloten. Wij vragen u 

met klem om deze passage te schrappen en vast te leggen dat er onder geen enkele voorwaarde 

verlenging mogelijk is.  Dan hebben wij over 15 jaar een lichtpuntje om naar uit te kijken. 

Tijdens een bewonersbijeenkomst stelde ik de vraag: De asielzoekers die s’ avonds bewust niet in het 

AZC overnachten maar buiten ergens blijven? Wat doen zij? Hoe wordt dat voorkomen?  Is daar 

controle op? Even viel er een stilte, de gemeente en het COA keken elkaar aan en wisten het niet. 

Het COA nam uiteindelijk het woord en gaf het “standaard” antwoord als het moeilijk en te kritisch 

wordt. Het gaat in andere centra ook goed!!  “De kop in het zand steken” noemen we dat. Snapt u nu 

waarom wij zeer bezorgd zijn voor onze veiligheid en toekomst? 

Het eerste plan zou een relatief klein flatgebouw worden van 3 verdiepingen en max. 9 m hoog. Nu 

kan er een flatgebouw van 4 verdiepingen verrijzen van 12 m hoog en meer dan 100 m lang. Kunnen 

wij ook nog tegen een kolossaal gebouw aan kijken.                                                                                                           

Als omwonendencommissie mogen we meedenken over indelingen en dergelijke. Wij  willen op 

voorhand voorstellen dat de gebouwen en de enige in - en uitgang  aan de zijde van de Dr. Van 

Thienenweg moeten komen. Een duiker over de AA om een extra toegang te creëren moet 

onbespreekbaar zijn. Oncontroleerbaar, onbeheersbaar, onveilig en onnodig.  Links en rechts zijn 

paden naar het buitengebied. Kortom, wij hebben niet de illusie dat dit allemaal inzichtelijk is voor 19 

april en vragen u om de beslissing uit te stellen opdat u een verantwoorde weloverwogen beslissing 

kan nemen op basis van de dan voorliggende gegevens en er nu  nog teveel open einden zijn. 

Onlangs schreef de burgemeester in de krant dat als mensen ergens tegen zijn hij ze niet meer kan 

overtuigen. Wij willen hem de spiegel eens voorhouden. Als er iemand halsstarrig is dan past dat in 

zijn opvatting dat er maar een manier is om asielzoekers op te vangen. Grootschalig en op de 

waterschapslocatie.  Deskundigen, en zelfs het COA en vluchtelingenwerk  vinden kleinschalige 

opvang beter. Onze burgemeester vindt dat iedereen ongelijk heeft en luistert niet naar zijn burgers.                                                                                             

Waarom zegt de burgemeester steeds dat er nog geen beslissingen zijn genomen?In de beslisnota 

voor de Raad van 5 april staat overduidelijk: Omdat de locatie niet in eigendom is van de gemeente, 

wat op zich al vreemd is dat zij daar geen rekening mee heeft gehouden, heeft opnieuw overleg 

plaatsgevonden tussen COA en de eigenaren van de locatie.“ Daar is op aangeven van de gemeente 

overeengekomen dat het terrein voor de locatie van het AZC verruimd wordt”. Hier wordt de indruk 

gewekt dat de beslissing voor de locatie en grootschalige opvang al genomen is en dat de 

Gemeenteraad alleen nog maar hoeft toe te stemmen. We hebben de indruk dat er een zogenaamd 

A onderwerp van gemaakt is. 

Asielzoekers zijn welkom. Wij blijven van mening dat kleinschalige opvang, ook op de Dr. V. Thienen 

locatie voor iedereen beter is, zeker  ook voor de asielzoekers. Wij kunnen daar met z’n allen voor 

zorgen.     Dank voor uw aandacht. 


